

No. 1264. DECLARATION ON THE CONSTRUCTION OF MAIN INTERNATIONAL TRAFFIC ARTERIES. SIGNED AT GENEVA, ON 16 SEPTEMBER 1950¹

N° 1264. DÉCLARATION SUR LA CONSTRUCTION DE GRANDES ROUTES DE TRAFIC INTERNATIONAL. SIGNÉE À GENÈVE, LE 16 SEPTEMBRE 1950¹

MODIFICATION TO ANNEX I (LIST AND NUMBERS OF THE ROADS OF THE INTERNATIONAL NETWORK)

Registered ex officio on 21 January 1954, date of the receipt of the notification by the Secretary-General.

MODIFICATION proposed by the Government of France and approved on 15 December 1953 by the signatories or acceding countries to the Declaration :

France

E 45 Dôle—La Cure—La Faucille—Gex— Geneva.

MODIFICATION À L'ANNEXE I (LISTE ET NUMÉROS DES ROUTES DU RÉSEAU INTERNATIONAL)

Enregistrée d'office le 21 janvier 1954, date de réception de la notification par le Secrétaire général.

MODIFICATION proposée par le Gouvernement de la France et approuvée le 15 décembre 1953 par les pays signataires ou adhérents de la Déclaration :

France

E 45 Dôle—La Cure—La Faucille—Gex— Genève.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 92, p. 91; Vol. 104, p. 352; Vol. 108, p. 321; Vol. 126, p. 364; Vol. 133, p. 365; Vol. 150, p. 373, and Vol. 182.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 92, p. 91; vol. 104, p. 352; vol. 108, p. 321; vol. 126, p. 364; vol. 133, p. 365; vol. 150, p. 373, et vol. 182.